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Tisztelt Képviselő Asszony! 
Tisztelt Képviselő-testület! 

A Zsókavár utcai rende lő felújítását 20 10-ben az elődöm átterveztette. Ennek az eredménye azonban 
nem egy jobb megoldás lett. hanem egy drágább. Így a kerület a felújításra az eredeti ekkel 
ellentétben nem 90. hanem csak 50 %-os támogatást kapott. Az új tervek alapján megvalósuló 
fej lesztés sokkal drágább volt a támogatási döntésse l biztosított összegnél. 

Azt is fontos nézni , hogy mit kaptunk a pénzünkért. Nem mást. mint egy rendkívül rossz minőségü 

fej lesztést, amely 5 évve l az átadást követően olyan rossz állapotban van. mint sok 50-60 éves 
intézmény. Most úgy tünik, hogy a li ft he lyzete rendeződött. és erre már 3 millió fo ri nt e lő leget el is 
utalt a biztosító, de nem tehetünk úgy. mintha nem látnánk. hogy nemcsak a li fttel vannak óriási 
problémák. A mostani javításra a li ftes cég ugyan válla lt garanciát, és a biztosítótól további 
kárrendezésre is számíthatunk, de nem tehetjük meg, hogy nem foglalkozunk a többi kérdésse l. 

Az elmúlt hetekben az alpolgármesterekkel együtt megnéztük a rende lőt. Szörnyü a helyzet! 
Hiányoznak ajtók, a gyern1ekrende lő bútorzata katasztrofális állapotban van. A padlóburkolat. a 
linó leum az orvosi rende l őkben teljesen elkopott. Sok ab lak nem nyitható. és megdöbbenésünkre azt 
láttuk. hogy a szennyvíz nyitott aknája egy légtérben van a légtechnikai rendszerrel. A 24 órás 
ügyelet embertelen he lyzetérő l nem is merek beszélni. 

Az igazi kérdés az, hogy j utorrunk idáig? Hogyan lehetséges az, hogy a RUP 15 Kft., azaz az 
önkormányzat SAJÁT cégének koordinác iójáva l egy ilyen silány fejlesztés valósult meg? Hogyan 
lehetséges az. hogy a hibákat senki nem vette észre 2014. november 30. előtt, amikor lejárt a 
kivite lező garanciáli s kötelezettsége? 

Azért, hogy választ kapjunk a jogos kérdéseinkre, arra utasítottam a Jegyző Asszonyt, fo lytasson le 
teljes körű vizsgálatot a rende lő fe lújításával kapcsolatban. Így nemcsak választ kaphatunk az összes 
kérdésünkre, de talán a fe lelősöket is meg tudjuk majd nevezni. Addig ped ig, amíg ez zaj lik. azon 
dolgozunk majd, hogy mielőbb méltó körülmények fogadják a betegeinket a kerület pénzén felújított 
intézményben. 

Kérem. fogadja el válaszomat. 

Budapest, 20 17. november .~ :„ 

Tisztelettel. 


